
Møde i ældreudvalget (seniorer udvalget) fredag den 6.december kl. 10-13 i Odense Keglecenter.  

Afbud fra Gerhard.  

Deltagere: John, Dennis, Jørgen-Erik og Martin 

Punkt 1:  Præsentation - herunder hvilke opgaver hver enkelt forventes at varetage.  

Vi præsenterede os kort. Dennis står for afviklingen af FM, John har ansvaret for SM og 

Gerhard har ansvaret for JM.  

Derudover har Gerhard haft ansvaret for afviklingen af DMérne. JE havde talt i telefon med 

Gerhard før mødet. Her havde Gerhard givet udtryk for, at han gerne vil fortsætte med at 

tage sig af DM. 

Jørgen-Erik er bortrejst fra 11.marts til 15.maj, og vil derfor ikke kunne være til stede ved de 

to DM-er. Der vil derfor være brug for at andre løser opgaven i år. 

 

Punkt 2:  Nyt fra TU. JE har deltaget i turneringsudvalgsmøde den 20.10.   

Eneste punkt ved TU der berørte seniorerne, var en opfordring til, at der fremover ikke lægges 

turneringskampe samtidig med årsmødet i DKeF. 

Punkt 3:  Udvalgets arbejdsopgaver/kommisorium.  Der er ikke udarbejdet en arbejdsbeskrivelse.  

Af hensyn til Jørgen Erik skal vi kort forsøge at beskrive arbejdsopgaverne. Evt. Med henblik 

på at få skrevet dette ned således at disse kan godkendes i bestyrelsen i DKeF.  

Udvalget er sparringspart og kommer med input i forhold til TU. 

Udvalget sørger for afviklingen af DM for seniorer både for hold og individuelt. 

Formanden for seniorer-udvalget er valgt som medlem i TU. De øvrige medlemmer af 

udvalget er udpeget af DKeF. Det blev drøftet om der skal være et formelt valg 

Udvalget vil herudover være igangsætter af evt. nye aktiviteter samt sørge for at disse 

afvikles. 

 

Punkt 4:  Planlægning og aftaler i forbindelse med afviklingen af SM/FM/JM og DM for 

 seniorer 2025.  

 SM afvikles den 5.3. i Roskilde Keglecenter  

 FM afvikles den 6. og 13.3.   

 JM afvikles den 3. marts i Gråsten 

 DM for hold afvikles den 9.4. i Roskilde. (JE er bortrejst)  

 DM individuelt afvikles den 14.5. på Als (JE er bortrejst)  

Ansvarlig for afviklingen, udsendelse af invitationer, bustransport, forplejning mm aftales  

Det er lidt uheldigt, at vinderne af holdturneringerne først findes kort før eller efter at DM 

skal afholdes. 

På Sjælland afvikles sidste runde kun 2 dage før DM. Der er dog lige nu 2 hold, der ligger klart 

i spidsen.  

I Jylland er sidste turneringsrunde placeret efter DM. Det må således blive op til Gerhard og 

Ejler hvordan de vil udpege deltagerne til DM for hold. 

I 2026 skal vi sørge for at bytte om på rækkefølgen af de 2 DM´er. Vi vurderer, at vi ikke kan 

nå at lave om på det i 2025. 

JE sørger for at udarbejde invitationer til SM og FM. Dennis får invitationen til godkendelse. 



Gerhard udarbejder invitation til JM. 

JE laver invitationerne til de 2 DM´er. Disse udsendes ultimo januar. Det skal aftales om 

Gerhard er jourførende på begge – eller om John tager det i Roskilde. 

Det skal afklares om forbundet igen vil betale for en bus fra Jylland til Roskilde, samt en bus 

fra Roskilde til Als. Begge busser med opsamling på Fyn 

Såfremt det er tilfældet så sørger John for bestilling af bus fra Sjælland og Gerhard for bus fra 

Jylland. 

Derudover har vi behov for at vide, hvor mange penge der kan bruges til forplejning. 

Gerhard har kontqkt til et firma der leverer pokaler. Derfor vil vi bede Gerhard om at sørge 

for dette. Martin vil bede Allan om at sørge for medaljer. 

John sørger for bestilling af mad i Roskilde og Gerhard på Als. 

Punkt 5: Fastsættelse af tid og sted for afviklingen af DM’er 2026.   

 I 2026 afholdes DM individuelt i april måned på Fyn og DM for hold i maj måned i Jylland. 

Datoer fastsættes senere.  

  

Punkt 6:  Aktiviteter for de seniorer der ikke er aktive i turneringsregi.  

 Skal vi forsøge at udvikle og afvikle arrangementer, så også disse spillere  kan komme ud og 

prøve kræfter med keglespillet på andre baner end dem  de plejer at spille på?  

 Ideudveksling.  

Vi vil forsøge os med lidt alternative stævner for de spillere, der ikke spiller på hold. I første 

omgang vil vi prøve på Sjælland. John og Jørgen-Erik vil arbejde videre med det. 

Derudover kunne vi godt tænke os, at der bliver lavet en hold-pokalturnering for seniorer. 

Dette skulle munde ud i 2 landsdækkende semifinaler (øst og vest?) samt en finale. 

JE tager dette med i TU på møde i januar 

Punkt 7: Fastsættelse af dato for næste møde.  

 Næste møde afholdes 28.5. i Odense 

Punkt 8: Åbent for tilføjelser  

 Ingen tilføjelser 

Punkt 9:  Eventuelt.  

 Tak for et rigtig hyggeligt møde. 

For referatet 

Jørgen Erik 

 


